
KRAJEVNA SKUPNOST OTOČEC 

Šentpeter 1 

8222 Otočec 

E-pošta: ks.otocec@novomesto.si 

 

ZAPISNIK SESTANKA KRAJEVNE SKUPNOSTI OTOČEC, 

ki je bil v sredo 10.maja 2023,  ob 19. uri v prostorih Krajevne skupnosti Otočec 

Prisotni: Andrej Novak, Janez Novak, Brigita Macedoni,  Anja Berus, Peter Pušavec  Vesna Barborič in 

Jerneja Ucman 

Odsotni: / 

 

Dnevni red:  

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda.  

2. Srečanje Šempetrov.  

3. Krajevni praznik KS Otočec.  

4. Avtobusne nadstrešnice.  

5. Defibrilatorji.  

6. ŠRC Pluska.  

7. Razno. 

 

AD 1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda.  

Sklepčnost se je ugotovila in potrdila z dvigom rok. 

 

AD 2. Srečanje Šempetrov  

S strani KS Šempetra v Savinjski dolini smo bili vabljeni na srečanje Šempetrov, ki bo potekala v 

24.6.2023. zaradi lažje organizacije iz vsakega Šempetra vabijo 15 udeležence. Participacija za 

udeleženca je 10 €. 

Sklep: vabilo KS Šempetra v Savinjski dolini se posreduje vsem aktivnim društvom v KS Otočec. Vsem 

zainteresiranim  KS Otočec plača participacijo.  

 

  



AD 3. Krajevni praznik KS Otočec 

Predsednik predlaga, da letos, zaradi premalo časa, praznika krajevne skupnosti Otočec preložimo na 

naslednje leto. Predlog Vesne Barborič je,  da se kateremu društvenemu dogodku priključi praznik KS 

Otočec. 

Zaradi bojazni, da ne bo dogodek dobil pravega pomena se poda sklep:  

praznik krajevne skupnosti Otočec se prestavi na naslednje leto in se v začetku leta 2024 takoj  pristopi 

v aktivnosti za izvedbo le tega (spremljanje občinskih razpisov). 

 

AD. 4. Avtobusne nadstrešnice  

V KS Otočec se bo s pomočjo MO Novo mesto (financira nadstrešnice) postavilo 3 avtobustne 

nadstrešnice - varna šolska postajališča.  KS pripravi ploščadi oz. prostor, kjer bi nadstrešnice bile 

postavljene (1x v Črešnjice, 1x Lutrško selo, 1x pred šolo). Poleg postaje se postavi še javna luč, v kolikor 

to dopušča infrastruktura. 

Sklep: z vsemi investicijskimi deli se člani sveta strinjajo in ga sprejmejo. 

 

AD 5. Defibrilatorji 

V KS Otočec je malo defibrilatorjev, zato bi KS Otočec razširil mrežo defibrilatorjev v naši okolici. Ker s 

strani občine v tekočem letu za to ni namenjenih sredstev bi KS Otočec samostojno kupila dva 

defibrilatorja. En defibrilator stane okoli 2000 eur. Predlog članov je, da se podjetnikom v KS Otočec 

pošlje prošnje za donacije oz. sofinanciranje nakupa dveh defribrilatorjev. 

Sklep: podjetnikom v KS Otočec se s strani KS Otočec pošlje prošnje za donacije oz. sofinanciranje 

nakupa dveh defribrilatorjev. Svetniki potrjujejo, da se izvede nakup ne glede na prejeta sredstva s 

strani poslanih prošenj.  

 

AD 6. ŠRC Pluska:  

Ugotovljeno je bilo, da je s strani občine vsako leto namenjeno 4000 eur za igrišča v KS Otočec. Za 

oskrbo in upravljanje igrišč je KS  pozval možne skrbnike naj podajo  ponudbe za oskrbo igrišč. Ponudbo 

so oddali Hortikultura Cvelbar, Vrtnarček in Športno društvo Šempeter-Otočec. Vsa dokumentacija je 

bila poslana na občino in na podlagi ponudb se je izbralo primernega skrbnika igrišča ŠRC Pluska. 

V ŠRC Pluska še ni pridobljenega gradbenem dovoljenja za stavbo, ki stoji na zemljišču ŠRC Pljuska. Na 

občino bo potrebno podati  vlogo za pridobitev gradbenega dovoljenja. Po pridobitvi se nadaljuje s  

priklopom na elektriko in vodovod. Vesna Barborič pove, kako se je začela gradnja  in kdo je bil zadolžen 

za načrt za enostaven objekt.  

Sklep: s pomočjo projektantke katera je pripravila projekt, Vesne Barborič in Andreja Novak se pregleda 

vso dokumentacijo ter nadaljuje zastavljena dela za pridobitev gradbenega dovoljenja. 

 



AD. 7. Razno 

- zbor krajanov; predlog je, da se ga izvede v šolski v jedilnici. Predlaga se datum 9. 6., 10. 6., 11. 

6.. Potrebno je uskladiti datum z županom. Želja je, da je na zboru prisoten tudi predstavnik 

občine, zato se ga v primeru neudeležbe prestavi na termin, ko bo udeležba mogoča – Novak 

Andrej. 

- poteka revizijo poslovanja KS Otočec za leto 2022. 

- Z zavarovalnim agentom se pregleda vsebino zavarovalne police, katera je sklenjena za 

lastnino KS Otočec. Po potrebi se dopolni vsebino zavarovalnih elementov – Novak Andrej.  

- Preveriti je potrebno, kdo kosi rondo – Andrej Novak. 

- Skupen pregled stare šole in pregled dokumentacije o novi uporabi le te. Sklep: ogled šole 15.5. 

ob 19:00 uri. Po ogledu se skliče sestanek s predstavnikom občine in pripravi dokumentacijo 

za nadaljnja dela na področju projektne dokumentacije. 

 

 

 

Zapisnik zapisala: 

Jerneja Ucman        PREDSEDNIK SVETA KS OTOČEC  

Andrej Novak  

 

 

 

 

Otočec, 15. 05. 2023 

 


